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Zápisnica z 13. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Ovčiarsko  

konaného dňa 13.12.2017 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Návrh programu rokovania predložený starostkou obce: 

 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva   

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Schválenie návrhu programu zasadnutia 

5. Žiadosť o poskytnutie dotácie na rok 2018 Občianskemu združeniu Ovčiarsko 

6. Žiadosť o nenávratný finančný príspevok z programu rozvoja vidieka SR 2014 – 2020 – 

Investície súvisiace so zvýšením bezpečnosti a prevencie proti vandalizmu na verejných 

priestoroch – AKTIVITA 6 

7. Žiadosť o nenávratný finančný príspevok z programu rozvoja vidieka SR 2014 – 2020 – 

Investície do využívania OZE vrátane investícií spojených s úsporou energie – AKTIVITA 5 

8. Schválenie výšky poplatkov za nájom hrobových miest 

9. Návrh Rozpočtu obce Ovčiarsko na roky 2018, 2019 a 2020 

10. Rozpočtové opatrenie č. 18/2017 v kompetencii starostky obce 

11. Návrh na zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 19/2017 

12. Rôzne 

13. Interpelácie poslancov 

14. Záver  

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva bolo nahrávané zamestnankyňami obecného úradu a nahrávka 

bude zverejnená na obecnej stránke. 

 

Obecné zastupiteľstvo na svojom zasadnutí prerokovalo: 

 

K bodu č. 1 – Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 
Rokovanie 13. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Ovčiarsko (ďalej len „OZ“) v súlade s § 

13 ods. 4 písm. a) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov o 17.00 

h otvorila starostka Obce Ovčiarsko Darina Ninisová. Privítala prítomných poslancov OZ a 

konštatovala, že zasadnutie je uznášania schopné, prítomní sú 5 poslanci, 2 ospravedlnení poslanci 

OZ Ľuboš Hoferica a Juraj Čillík sú ospravedlnení písomne. 

 

K bodu  č. 2 - Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
V súlade s § 7 ods. 7 Rokovacieho poriadku OZ v Ovčiarsku  starostka určila za zapisovateľa Ing. 

Ľuboša Tótha a za overovateľov zápisnice určila poslancov Bc. Jozefa Haska a Moniku Habáňovú. 

Starostka obce vyslovila návrh uznesenia a požiadala prítomných poslancov o hlasovanie:  

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Ovčiarsko berie na vedomie:    

a)  určenie Ing. Ľuboša Tótha za zapisovateľa zápisnice 

b)  určenie  Bc. Jozefa Haska a Moniky Habáňovej za overovateľov zápisnice. 
 

Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite):             5 poslancov – Bc. Jozef Hasko,  Ervín Schmieger, Ing. Ľuboš Tóth, Monika 

Habáňová, Mgr. Adriana Hirjaková 

Ospravedlnení poslanci (menovite):     2 poslanci – Ľuboš Hoferica, Juraj Čillík 

Neospravedlnení poslanci (menovite): 0 poslancov    
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Hlasovali za  (menovite):                      5 poslancov – Bc. Jozef Hasko,  Ervín Schmieger, Ing. Ľuboš Tóth, Monika 

Habáňová, Mgr. Adriana Hirjaková 

                proti (menovite):                 0 poslancov 

                zdržali sa (menovite):          0 poslancov 

 

Starostka skonštatovala, že uznesenie  bolo prijaté. 
 

K bodu č. 3 - Voľba návrhovej komisie 
V súlade s § 7 ods. 7 Rokovacieho poriadku OZ v Ovčiarsku starostka obce navrhla  do návrhovej 

komisie poslancov Ervína Schmiegera a Mgr. Adrianu Hirjakovú. 

Starostka obce predniesla návrh uznesenia a požiadala o hlasovanie:  

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Ovčiarsko volí návrhovú komisiu v zložení Ervín Schmieger 

a Mgr. Adriana Hirjaková. 
 

Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite):             5 poslancov – Bc. Jozef Hasko,  Ervín Schmieger, Ing. Ľuboš Tóth, Monika 

Habáňová, Mgr. Adriana Hirjaková 

Ospravedlnení poslanci (menovite):     2 poslanci – Ľuboš Hoferica, Juraj Čillík 

Neospravedlnení poslanci (menovite): 0 poslancov    

Hlasovali za  (menovite):                      5 poslancov – Bc. Jozef Hasko,  Ervín Schmieger, Ing. Ľuboš Tóth, Monika 

Habáňová, Mgr. Adriana Hirjaková 

                proti (menovite):                 0 poslancov 

                zdržali sa (menovite):          0 poslancov 
 

Starostka obce skonštatovala, že  uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu č. 4 – Schválenie návrhu programu zasadnutia  
Starostka obce informovala prítomných poslancov, že návrh programu zasadnutia bol zverejnený 

a neboli doručené pripomienky k návrhu programu. Starostka následne otvorila diskusiu k návrhu 

programu rokovania. 

 

Poslanec Ľuboš Tóth navrhol vyradiť body programu č. 6 a 7 týkajúce sa žiadostí o nenávratný 

finančný príspevok z dôvodu už predchádzajúceho nesúhlasu OZ s účasťou obce na týchto výzvach 

a z dôvodu oznámenia podozrenia z trestného činu proti životnému prostrediu zo strany Slovenskej 

inšpekcie životného prostredia. 

 

Poslanec Jozef Hasko navrhol zaradiť do programu rokovania výber nového Hlavného kontrolóra 

obce. 

 

Poslanec Ľuboš Tóth vzhľadom na prítomných občanov, ktorí sa prišli za účelom získania 

konkrétnych informácií, navrhol presunúť body návrhu programu č. 12 Rôzne a č. 13 Interpelácie 

poslancov na pozíciu č. 6 a 7 programu rokovania. 

 

Starostka navrhla na doplnenie bod programu Návrh na prevod nehnuteľného majetku obce 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa – kupujúci NDS, a.s., Bratislava, ktorý nebol vyriešený už od 

septembra 2017. 

 

Po prednesení pôvodného a upraveného návrhu rokovani obecného zastupiteľstva starostka 

požiadala Obecné zastupiteľstvo o hlasovanie o nasledujúcom uznesení: 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Ovčiarsko schvaľuje program zasadnutia ako celku s doplňujúcimi  

a pozmeňujúcimi návrhmi poslancov Obecného zastupiteľstva Ľuboša Tótha a Jozefa Haska 
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a s doplňujúcim návrhom starostky obce: 

 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva   

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Schválenie návrhu programu zasadnutia 

5. Žiadosť o poskytnutie dotácie na rok 2018 Občianskemu združeniu Ovčiarsko 

6. Rôzne 

7. Interpelácie poslancov 

8. Návrh na prevod nehnuteľného majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa – 

kupujúci NDS, a.s., Bratislava 

9. Schválenie výšky poplatkov za nájom hrobových miest 

10. Návrh Rozpočtu obce Ovčiarsko na roky 2018, 2019 a 2020 

11. Rozpočtové opatrenie č. 18/2017 v kompetencii starostky obce 

12. Návrh na zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 19/2017 

13. Prerokovanie a vyhlásenie výberového konania Hlavného kontrolóra obce Ovčiarsko 

14. Záver  
 

Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite):             5 poslancov – Bc. Jozef Hasko,  Ervín Schmieger, Ing. Ľuboš Tóth, Monika 

Habáňová, Mgr. Adriana Hirjaková 

Ospravedlnení poslanci (menovite):     2 poslanci – Ľuboš Hoferica, Juraj Čillík 

Neospravedlnení poslanci (menovite): 0 poslancov    

Hlasovali za  (menovite):                      4 poslanci – Bc. Jozef Hasko,  Ervín Schmieger, Ing. Ľuboš Tóth, Monika 

Habáňová 

                proti (menovite):                 0 poslancov 

                zdržali sa (menovite):          1 poslankyňa - Mgr. Adriana Hirjaková 
 

Starostka obce skonštatovala, že  uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu  č. 5 -  Žiadosť o poskytnutie dotácie na rok 2018 Občianskemu združeniu Ovčiarsko 

 

Starostka predniesla dôvodovú správu, informovala, že žiadosť o dotáciu bola predložená obecnému 

úradu 23. 10. 2017, teda po termíne stanovenom platným VZN a otvorila diskusiu. 

 

Poslanec Ľuboš Tóth požiadal starostku o posúdenie doterajšej spolupráce obce s Občianskym 

združením Ovčiarsko (ďalej „OZO“) a o informáciu, či bolo obecnému úradu doručené vyúčtovanie 

dotácie za rok 2017. Starostka potvrdila, že vyúčtovanie bolo doručené v termíne a pracovníčka 

obecného úradu sa následne bude zaoberať kontrolou tohto vyúčtovania. Poslanec Ľuboš Tóth 

v prebiehajúcej diskusii uviedol aj to, že zberná faktúra od futbalového zväzu v sume 60 € má 

dátum vystavenia 30. 11. 2017 a do rúk OZO sa dostala až po 30. 11. 2017 a bola uhradená 4. 12. 

2017. Vzhľadom na skutočnosť, že podľa zmluvy o dotácii je OZO povinné čerpať prostriedky do 

30. 11. 2017 chcel vedieť požiadal starostku o názor, či považuje túto skutočnosť za vážny problém 

pri čerpaní prostriedkov dotácie. Starostka odpovedala, že je to rozpore s VZN avšak nepovažuje to 

za problém. Spolu s poslancami OZ sa zhodla na potrebe upraviť v budúcnosti platné VZN 

o poskytovaní dotácií tak, aby sa zohľadnil čas vystavovania faktúr zo strany futbalového zväzu aby 

sa podobná situácia neopakovala a zohľadniť túto skutočnosť aj v texte zmluvy o poskytnutí 

dotácie. Následne poslanec Ľuboš Tóth navrhol pokračovanie spolupráce obce Ovčiarsko a OZO 

v oblasti futbalu, stolného tenisu aj ďalších aktivít a považuje túto spoluprácu za prospešnú pre 

obec. 

 

Následne sa k tomuto bodu vyjadrili aj ostatní poslanci, pričom poslanec Ervín Schmieger požiadal 
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o zdôvodnenie oneskorenia pri podaní žiadosti o dotáciu pre rok 2018 na budúcom zastupiteľstve, 

avšak tiež potvrdil súhlas so spoluprácou obce s OZO. 

 

Starostka následne predniesla návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko 

a) berie na vedomie informáciu starostky obce o podaní žiadosti o poskytnutie dotácie na rok 

2018 Občianskym združením Ovčiarsko doručenej obci dňa 23. 10. 2017, 

b) konštatuje, že žiadosť o poskytnutie dotácie na rok 2018 Občianskym združením Ovčiarsko 

bola podaná obci v rozpore s § 6 ods. 3 VZN č. 1 /2017 o podmienkach poskytovania dotácií 

z rozpočtu obce, 

c) schvaľuje poskytnutie dotácie Občianskemu združeniu Ovčiarsko vo výške 5.400 € na 

rozpočtový rok 2018 aj napriek skutočnosti, že žiadosť bola podaná obci po stanovenom 

termíne 15. 10. 2017 

 
Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite):             5 poslancov – Bc. Jozef Hasko,  Ervín Schmieger, Ing. Ľuboš Tóth, Monika 

Habáňová, Mgr. Adriana Hirjaková 

Ospravedlnení poslanci (menovite):     2 poslanci – Ľuboš Hoferica, Juraj Čillík 

Neospravedlnení poslanci (menovite): 0 poslancov    

Hlasovali za  (menovite):                      5 poslancov – Bc. Jozef Hasko,  Ervín Schmieger, Ing. Ľuboš Tóth, Monika 

Habáňová, Mgr. Adriana Hirjaková 

                proti (menovite):                 0 poslancov 

                zdržali sa (menovite):          0 poslancov 
 

Starostka obce skonštatovala, že  uznesenie bolo prijaté. 
 

K bodu č. 6 – Rôzne 

 

Starostka obce predniesla informácie, ktoré mala pripravené pre OZ: 

 

Starostka predniesla informáciu o stanovisku okresnej prokuratúry k podnetu podanému poslancami 

OZ 21. 8. 2017 na preskúmanie dodržiavania VZN v obci Ovčiarsko a uviedla že podnet bol 

vybavený bez prijatia opatrenia. Na žiadosť poslanca Ľuboša Tótha aby starostka predniesla aj 

zdôvodnenie vyjadrenia prokuratúry starostka po diskusii uviedla, že podrobnejšiu informáciu nemá 

a odmietla dokument poskytnúť poslancovi Ľubošovi Tóthovi. 

 

Starostka predniesla informáciu o územnom pláne, ktorý je v štádiu prípravy čistopisu. Starostka 

informovala o poskytnutí dotácie na tento účel vo výške 4 tis. € a jej čerpaní. 

 

K príprave územného plánu sa následne začala diskusia, v ktorej poslanec Ervín Schmieger uviedol, 

že žiadal spolu s inými poslancami starostku o verejné stretnutie k príprave územného plánu, na čo 

starostka reagovala že priebeh prípravy územného plánu bol v súlade so zákonom. Na otázku 

poslanca Ervína Schmiegera ako v súčasnosti vyzerá územný plán, pretože poslanci OZ ho videli 

naposledy v apríli a vyjadril sa, že by ho mali dostať k dispozícii pred schvaľovaním starostka 

odpovedala, že boli zapracované pripomienky. Poslanec Ervín Schmieger ďalej poukazoval na to, 

že podobu nového územného plánu už poznajú aj ľudia, ktorí nie sú občanmi obce Ovčiarsko, avšak 

poslancom OZ doposiaľ prezentovaný nebol. Na otázku poslanca Ľuboša Tótha či je v súčasnosti 

návrh územného plánu zverejnený starostka odpovedala, že sa zverejňuje až čistopis územného 

plánu. Následne sa do diskusie o príprave a podobe územného plánu zapojili aj prítomní občania, 

pričom sa riešili najmä nasledujúce témy: 

- čo sa bude diať ak poslanci OZ nový územný plán neschvália, či to nie sú vyhodené peniaze, 
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- kapacita vodovodu na ulici Priedevsie, ako je možné, že sa v územnom pláne navrhuje 

výstavba možno viac ako 10 domov, keďže súčasná kapacita vodovodu už teraz nepostačuje, 

- kapacita a zlý stav obecnej cesty na ulici Priedevsie s ohľadom na pripravovanú výstavbu, 

ide o slepú ulicu, pričom šírka cesty je okolo 4 m, 

- otázky na podobu nového územného plánu a koľko domov by sa malo stavať na ulici 

Priedevsie, 

- občan Michal Galček požiadal, aby boli občania, obyvatelia ulice, prizvaní k príprave 

rekonštrukcie infraštruktúry a cesty na Priedevsí, k čom aj poslanec Ervín Schmieger 

požiadal o prizvanie poslancov OZ, 

- osoby, ktoré vlastnia pozemky navrhnuté do upraveného územného plánu a majú záujem 

realizovať v tejto oblasti výstavbu rodinných domov, 

- žiadosť pani Debnárovej o predĺženie vodovodu k jej domu, ktorá sa rieši už dlhšie ako rok, 

- stav riešenia získania náhrady za závoz roklín na Kiahnine, 

- oprava cesty na Kiahnine, prísľub starostky, realizácia v lete 2018 za prostriedky zo závozu 

na Kiahnine, 

- súčasný stav územného plánu, ktorý poslanci OZ doposiaľ nemali možnosť vidieť, 

- rozsah ulíc a oblastí s problematickými cestami, dôvody stavu, umožnenie výstavby 

rodinných domov bez vybudovania infraštruktúry. 

 

V priebehu diskusie občania požiadali poslancov OZ, aby pri schvaľovaní nového územného plánu 

brali ohľad na stav existujúcej infraštruktúry obce. 

 

Po odchode väčšiny občanov z rokovania OZ pokračovala diskusia o priebehu a stave prípravy 

územného plánu obce. Opakovali sa požiadavky poslancov, aby s do rozšírenia zastavaného územia 

nedopĺňali oblasti, ktoré neboli dohodnuté pri príprave návrhu a nie je tam dostatočne pripravená 

infraštruktúra. Poslanec Jozef Hasko pripomenul, že v deň pracovného stretnutia, ktoré bolo 

organizované k príprave návrhu územného plánu bola poslankyňa Adriana Hirjaková v čase pred 

pracovným stretnutím v kancelárii starostky spolu s p. Kruželom a na začiatku pracovného 

stretnutia opustila kanceláriu starostky a na pracovnom stretnutí sa nezúčastnila. 

 

Poslanec Ľuboš Tóth sa na záver bodu spýtal, či to už boli všetky informácie. 

 

K tomuto bodu starostka nepredniesla návrh uznesenia a otvorila bod č. 7 – Interpelácie poslancov 

 

Poslanec Ľuboš Tóth sa následne k bodu 6 – Rôzne spýtal, či to už boli všetky informácie, starostka 

odpovedala že áno. 

 

K bodu č. 7 – Interpelácie poslancov 

 

Poslankyňa Monika Habáňová sa spýtala, či je pravda, že sa v nasledujúcom roku bude organizovať 

Obecný ples. Starostka odpovedala, že to ona sa chcela poslancov spýtať ako to poslanci vidia s 

plesom. Poslanec Jozef Hasko sa zapojil do diskusie a povedal starostke, že sme počuli už aj termín 

konania plesu, aj kapela a teraz sa ona ide pýtať? Následne prebiehala diskusia, pri ktorej starostka 

neposkytovala jasné informácie a odpovedala neurčito. Po tomto úvode starostka uviedla, že kapela 

je zabezpečená už takmer rok a na otázku Moniky Habáňovej k termínu odpovedala, že 10. 2. 2018. 

Pokračovala nekonštruktívna diskusia, po ktorej občania požadovali, aby starostka a poslanci OZ 

postupovali spoločne. 

 

Po občanoch do diskusie hlasne vstúpila poslankyňa Adriana Hirjaková, ktorá začala ostatným 

poslancom vyčítať, že na starostku podávajú trestné oznámenia, na čo poslanec Ľuboš Tóth rovnako 
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hlasne odpovedal, že trestné oznámenie podala Inšpekcia životného prostredia, pri čom poslankyňa 

Hirjaková ďalej pokračovala vo svojej hlasnej reči. 

 

Pani Daniela Hofericová sa pýtala na stav riešenia zimnej údržby ciest, poukázala aj na veľmi zlý 

stav v ulici Pod hájom. Starostka informovala, že družstvo v Hôrkach odstúpilo od zmluvy 

a v súčasnosti hľadá riešenie situácie. Ako dočasné riešenie sú k dispozícii Technické služby zo 

Žiliny, avšak obec prídu ohŕňať len ak nebudú mať inú prácu. Poslanec Ervín Schmieger doplnil 

informáciu starostky o tom, že informácia o ukončení tejto činnosti zo strany družstva v Hôrkach 

bola k dispozícii s dostatočným predstihom. Z nasledujúcej diskusie a vyjadrení starostky nebolo 

jasné ako chce starostka situáciu riešiť a neponúkla riešenie, len sa opakovanie vyjadrovala, že 

nevie koho by ešte oslovila. Občania pri diskusii opäť požadovali spoluprácu orgánov obce, na čo 

poslanci reagovali, že sú k dispozícii, poskytli informácie o niekoľkých majiteľoch traktorov 

v okolí. Poslanec Ervín Schmieger poukázal, že sa obec nepripravovala pred zimou, opakovane 

požiadal starostku o zverenie právomoci a on je ochotný zimnú údržbu ciest zabezpečiť, čo 

starostka odmietla. 

 

Poslankyňa Monika Habáňová sa pýtala, ako sa bude organizovať vítanie Nového roka v obci. 

Poslanci sa zhodli, že podobne ako po minulé roky, pričom poslanec Ľuboš Tóth upozornil na 

skutočnosť, že podľa neho je už rozpočet na kultúrne akcie prečerpaný. Diskusia sa ukončila tým, 

že sa stav rozpočtu na kultúrne akcie bude riešiť úpravou rozpočtu. 

 

Poslanec Jozef Hasko požiadal o opravu svetla pri kostole, navrhol kúpiť LED svietidlo. 

 

Poslanec Jozef Hasko požiadal o informáciu, ako je možné, že zo stavebného úradu dostali poslanci 

OZ nedostatočnú odpoveď na svoju požiadavku, ako je možné, že na stavenisku na Slnečnej stráni 

nebol podľa vyjadrenia stavebného dohľadu zistený návoz. Starostka odpovedala, že nebude 

prezentovať na zasadnutí OZ stavebný zákon a nebude sa k stanovisku vyjadrovať. Poslanec Jozef 

Hasko sa ďalej pýtal, či sú rodinné domy, ktoré sa budujú totožné s rodinnými domami, ktoré sú na 

stavebných povoleniach. Starostka odpovedala, že sú. Poslanci nesúhlasili s vyjadreniami starostky 

a poukazovali na odlišné pôdorysy. Na otázku poslance Ervína Schmiegera či sa môžu poslanci 

pozrieť na osadenie stavieb, starostka odpovedala, že pokiaľ nie sú účastníkmi stavebného konania, 

stavebný zákon je špecifický, jednoducho pre poslancov, .... Diskusia bola ukončená bez ďalšej 

informácie od starostky. 

 

Poslanec Ervín Schmieger sa pýtal, či starostka odpovie na otázky, ktoré si pre ňu zozbierala od 

poslancov OZ poslankyňa Adriana Hirjaková na predchádzajúcom zasadnutí OZ. Starostka 

odpovedala, že sa na to nepripravila, hovorila o tom, čo mala pripravené v októbri. 

 

Poslanec Jozef Hasko sa pýtal starostky, či ju navštívil p. farár, starostka odpovedala že ju navštívil, 

navrhol že cirkev zakúpi organ a požiadal obecné zastupiteľstvo aby vložilo ušetrené prostriedky do 

opravy a zveľadenia DCO. 

 

Poslanec Ľuboš Tóth sa pýtal aký je stav súdneho sporu ohľadne prístrešku DCO. Starostka 

odpovedala, že nemá písomné stanovisku, ale má ústnu informáciu, že bolo podané odvolanie zo 

strany zhotoviteľa na Krajský súd. 

 

Poslanec Ľuboš Tóth sa vyjadril, že sa dozvedel, že na rodičovskom stretnutí MŠ sa rodičia detí 

pýtali, ako sa bude riešiť školský dvor a starostka im vraj odpovedala, že takúto požiadavku ešte 

nemala. Vyjadril sa, že poslanci OZ už žiadali úpravu školského dvora MŠ. Požiadal starostku 

o vysvetlenie, či takéto vyjadrenie dala. Starostka odpovedala, že na MŠ sa nevyjadrila s tým, že 
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takúto požiadavku nemala, ale že má problém so schvaľovaním. Poslanec Ľuboš Tóth s týmto 

vyjadrením starostky nesúhlasil, pričom poukázal, že poslanci OZ už opakovanie žiadali o úpravu 

školského dvora. 

 

Poslanec Ľuboš Tóth požiadal starostku o informáciu, či už konala v prospech vrátenie 4.100 €, 

ktoré vyplatila z obecného rozpočtu neoprávnene. Starostka odpovedala, že stanoviská všetkých 

úradov sú poslancom OZ jasné a pokračovala tým, že poslanci OZ vydali súhlas. Poslanci 

s vyjadrením starostky nesúhlasili a poukázali na to, že ide o nesprávny výklad. Starostka 

pokračovala, že bola opakovane podaná žiadosť o poskytnutie nenávratnej finančnej pomoci obce, 

pri OZE bola znížená výška poskytovaných finančných prostriedkov na 100 tis. €. Poslanec Jozef 

Hasko sa pýtal, či to malo OZ schvaľovať teraz, načo starostka odpovedala, že to chcela dať na 

vedomie a OZ účasť na výzve neschvaľuje. Poslanec Ľuboš Tóth ďalej argumentoval, že finančné 

prostriedky obce boli vynaložené v rozpore so zákonom o rozpočtových pravidlách. Do diskusie 

vstúpila poslankyňa Adriana Hirjaková s vyjadrením, že sa ide robiť pre obec. Poslanci vstúpili do 

diskusie s tým, že nie sú úplne jasné podmienky. Poslanec Ľuboš Tóth sa starostky pýtal, aká je 

šance získať prostriedky z Eurofondov, keď hneď po prvom čerpaní dotácie bolo podané trestné 

oznámenie. Starostka odpovedala, že to trestné oznámenie podali poslanci. Poslanci OZ sa ohradili 

a poslanec Ľuboš Tóth vysvetlil, že trestné oznámenie podala Slovenská inšpekcia životného 

prostredia. Starostka tvrdila, že o tomto nebola informovaná. Poslanec Ľuboš Tóth následne 

požiadal o priloženie trestného oznámenia k zápisnici, o zverejnenie na obecnej informačnej tabuli a 

čítal text trestného oznámenia vo veci sanácie skládky v obci Ovčiarsko. Poslankyňa Adriana 

Hirjaková sa vyjadrila, že jej je z poslancov OZ zle a z rokovania OZ odišla. 

 

Poslankyňa Adriana Hirjaková odišla o 19:10 

 

Po prečítaní textu oznámenia sa poslanec Ľuboš Tóth starostky spýtal, či boli peniaze obcou 

vyplatené, načo starostka odpovedala že áno, poslanec Ľuboš Tóth sa vyjadril, že peniaze boli 

vyplatené za prácu ktorá nebola vykonaná, starostka trvala na tom, že práca bola vykonaná. 

Poslanec Ervín Schmieger doplnil, že 25. 9. 2017 starostka prevzala dielo, pričom práce 

pokračovali aj následne. Poslanec Ľuboš Tóth ďalej požiadal starostku aby starostka ukázala 

doklad, ktorým prebrala dielo a aby ho ukázala aj prítomným občanom, aby si mohli urobiť vlastný 

názor, načo starostka odpovedala, že teraz určite nepôjde hľadať doklady. 

 

Po ukončení diskusie starostka predniesla návrh na uznesenie: 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko berie na vedomie interpelácie poslancov Ľuboša Tótha, 

Jozefa Haska a Moniky Habáňovej. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite):             4 poslanci – Bc. Jozef Hasko,  Ervín Schmieger, Ing. Ľuboš Tóth, Monika 

Habáňová 

Ospravedlnení poslanci (menovite):     2 poslanci – Ľuboš Hoferica, Juraj Čillík 

Neospravedlnení poslanci (menovite): 0 poslancov    

Hlasovali za  (menovite):                      4 poslanci – Bc. Jozef Hasko,  Ervín Schmieger, Ing. Ľuboš Tóth, Monika 

Habáňová 

                proti (menovite):                 0 poslancov 

                zdržali sa (menovite):          0 poslancov 
 

Starostka obce skonštatovala, že  uznesenie bolo prijaté. 
 

K bodu  č. 8 – Návrh na prevod nehnuteľného majetku obce z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa – kupujúci NDS, a.s., Bratislava 



8 

 

 

Starostka konštatovala: na prijatie uznesenia k tomuto bodu je potrebná trojpätinová väčšina 

poslancov, prítomní sú len štyria poslanci, takže OZ nie je schopné uznášania pri tomto bode 

rokovania. 

 

Poslanec Jozef Hasko požiadal, aby starostka uviedla dôvod, odchod poslankyne Adriany 

Hirjakovej bez uvedenia dôvodu. 

 

Starostka pokračovala tým, že tento bod sa odkladá bez schvaľovania.  

 

Pokračovala diskusia o tom, ako starostka vždy hlasne označuje poslancov, ktorí nie sú prítomní 

a ako obviňovala poslanca Jozefa Haska keď tento bod nemohol byť riešený vzhľadom na jeho 

neprítomnosť, ale žiadnym spôsobom nereaguje na skutočnosť, že zástupkyňa starostky Adriana 

Hirjaková odchádza z rokovania OZ. Poslanec Ervín Schmieger pripomenul, že keď sa 

z pracovných dôvodov ospravedlnil poslanec Jozef Hasko, starostka žiadala od jeho zamestnávateľa 

potvrdenie, že je skutočne v práci, avšak nijako nereaguje v prípade svojej zástupkyne Adriany 

Hirjakovej. Pokračovala diskusia o obviňovaní, kto sa ako zúčastňuje zasadnutí a že na zvolané 

rokovania OZ neprišla ani starostka ani jej zástupkyňa. 

 

Bod programu č. 9 – Schválenie výšky poplatkov za nájom hrobových miest 

 

Starostka predniesla dôvodovú správu a navrhla zmenu, zníženie poplatkov na hrobové miesta pre 

občanov s trvalým pobytom mimo obce Ovčiarsko. Ďalej navrhla, aby hrobové miesta v obci 

Ovčiarsko boli prideľované len občanom, ktorí mali v čase úmrtia trvalý pobyt v obci Ovčiarsko. 

 

Poslanec Ervín Schmieger vyjadril nesúhlas s tým, aby sa neprideľovali hrobové miesta občanom 

s trvalým pobytom mimo obce Ovčiarsko, poukázal na to, ako budú situáciu riešiť občania obce, 

ktorým zomrú blízki. Zároveň požiadal z úcty k vlastným občanom o zlepšenie údržby cintorína. 

Nasledovala diskusia týkajúcej sa údržby a možnosti zamestnania miestneho občana pre tento účel. 

 

Poslanci OZ ďalej nesúhlasili s návrhom starostky na zníženie poplatkov na hrobové miesta pre 

občanov s trvalým pobytom mimo obce Ovčiarsko a vzhľadom na prezentovanú vyrovnanosť 

príjmov a výdavkov týkajúcich sa údržby miestneho cintorína navrhli ponechať výšku poplatkov 

bez zmeny. 

 

Po diskusii starostka predniesla návrh uznesenia: 
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Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko 

a) ruší uznesenie č. 138/2015 zo dňa 11. 12. 2015 o výške poplatkov za nájom hrobových miest 

na cintoríne v obci Ovčiarsko v rokoch 2016 a 2017, 

b) schvaľuje výšku poplatkov za nájom hrobových miest na cintoríne v obci Ovčiarsko 

v období rokov 2018 a 2019 nasledovne: 

 

 Občania s trvalým pobytom 

v obci Ovčiarsko 

Občania s trvalým pobytom 

mimo obce Ovčiarsko 

Jeden hrob 5 € 15 € 

Dvojhrob 9 € 30 € 

Detský hrob 2 € 2 € 

Urnový jeden hrob 3 € 10 € 

 

 
Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite):             4 poslanci – Bc. Jozef Hasko,  Ervín Schmieger, Ing. Ľuboš Tóth, Monika 

Habáňová 

Ospravedlnení poslanci (menovite):     2 poslanci – Ľuboš Hoferica, Juraj Čillík 

Neospravedlnení poslanci (menovite): 0 poslancov    

Hlasovali za  (menovite):                      4 poslanci – Bc. Jozef Hasko,  Ervín Schmieger, Ing. Ľuboš Tóth, Monika 

Habáňová 

                proti (menovite):                 0 poslancov 

                zdržali sa (menovite):          0 poslancov 
 

Starostka obce skonštatovala, že  uznesenie bolo prijaté. 

 

Poslanec Ľuboš Tóth požiadal o slovo ohľadom prednesenia veľmi dôležitej informácie, na ktorú 

zabudol počas interpelácii poslancov, kedy sa riešilo veľa tém. Starostka mu následne udelila slovo. 

 

Poslanec Ľuboš Tóth informoval starostku aj ostatných prítomných o skutočnosti, že má 

k dispozícii zistenie od SPP- distribúcia, že na prístupovej ceste k obytnej zóne Slnečná stráň nie je 

vybudovaná chránička vysokotlakového plynového potrubia, ktorá má za cieľ zabrániť poškodeniu 

plynovodu keď tadiaľ chodí ťažká technika. Toto vyjadrenie bolo vydané SPP-distribúcia na 

základe žiadosti poslancov. Vzhľadom na znížené krytie, ktoré sa blíži k minimálnej hodnote 

povolenej legislatívou a požiadal aby sa na túto skutočnosť bral ohľad a obmedzili sa stavebné 

práce s ťažkou technikou a požiadal starostku aby o tejto skutočnosti informovala staviteľov na 

Slnečnej stráni. Poukázal pritom na riziko, že môže dôjsť k poškodeniu vysokotlakového plynového 

potrubia. Starostka na túto informáciu odpovedala, že nemá žiadne písomné stanovisko od SPP. 

Poslanec Ľuboš Tóth pokračoval, že navrhuje starostke v tejto veci konať a je potrebné túto 

skutočnosť brať do úvahy. Starostka sa vyjadrila, že plynovod bol skolaudovaný, ostatní poslanci 

upozornili, že ide o diaľkový vysokotlakový plynovod a podmienka osadenia chráničky 

v stavebnom povolení na prístupovú cestu k Slnečnej stráni nebola dodržaná. Starostka následne 

tvrdila, že stanovisko od NDS je v poriadku, pričom žiadny dokument neposkytla, avšak poslanci ju 

upozornili, že reč je o chráničke vysokotlakového plynového vedenia SPP. Starostka sa pýtala, 

prečo ona nedostala stanovisko na obec, poslanci odpovedali, že táto informácia bola poskytnutá na 

základe ich žiadosti o preverenie, či je chránička osadená a poslanec Ľuboš Tóth sa vyjadril, že keď 

tam uvidí ťažkú techniku, zavolá policajnú hliadku aby zdokumentovala čo sa tam deje pre prípad 

poškodenia. Poslanec Ľuboš Tóth svoj príspevok ukončil tým, že ak dôjde k poškodeniu, informácia 

tu podaná bola a bude to zdokumentované. Starostka navrhla aby sa pokračovalo v rokovaní ďalším 

bodom. 
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Návrh na prerušenie rokovania: 

 

Poslanec Ľuboš Tóth požiadal zo zdravotných dôvodov o prerušenie rokovania OZ v súlade s § 7 

bod 22 rokovacieho poriadku a navrhol pokračovanie v piatok 15. 12. 2017. Starostka na túto 

požiadavku odpovedala upozornením, že ona sa pokračovania zasadnutia OZ nezúčastní, pretože už 

má iný program. Následne sa poslanci pýtali, kedy jej to vyhovuje, že sa prispôsobia, načo starostka 

odpovedala, že už do konca roka to nepôjde. Následne sa vyjadrila, že buď bude OZ rokovať alebo 

bude rokovať bez jej prítomnosti. Na vysvetlenie poslanca Ľuboša Tótha že a naozaj cíti zle 

starostka reagovala, že je tiež nie je dobre. Poslanec Ľuboš Tóth povedal, že sa môže rovnako 

zdvihnúť a odísť ako poslankyňa Adriana Hirjaková, pričom starostka reagovala „no tak 

odíďte“ poslanec Ľuboš Tóth pokračoval, že žiada o to, aby sa normálne kultúrne dohodli načo 

reagovala starostky tým, aby si teda prijali uznesenie. Poslanec Ervín Schmieger žiadal starostku 

o účasť na pokračovaní zasadnutia, pričom jej navrhol aby sama určila termín, načo starostka 

reagovala, že má veľa aktivít a už jej to do sviatkov nevyhovuje. Následne prebiehala diskusia 

o možnosti pokračovania po sviatkoch a vyjadrila sa, že skúsi zavolať poslankyňu Adrianu 

Hirjakovú aby mohlo rokovanie pokračovať. Poslankyňa Adriana Hirjaková žiadosť starostky 

neprijala a následne poslanec Ľuboš Tóth predniesol návrh uznesenia: 

 

Na základe požiadavky poslanca Ľuboša Tótha zo zdravotných dôvodov Obecné zastupiteľstvo 

obce Ovčiarsko prerušuje rokovanie obecného zastupiteľstva a určuje termín pokračovania v piatok 

15.12.2017 o 17:00 v zasadačke Obecného úradu v Ovčiarsku. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite):             4 poslanci – Bc. Jozef Hasko,  Ervín Schmieger, Ing. Ľuboš Tóth, Monika 

Habáňová 

Ospravedlnení poslanci (menovite):     2 poslanci – Ľuboš Hoferica, Juraj Čillík 

Neospravedlnení poslanci (menovite): 0 poslancov    

Hlasovali za  (menovite):                      4 poslanci – Bc. Jozef Hasko,  Ervín Schmieger, Ing. Ľuboš Tóth, Monika 

Habáňová 

                proti (menovite):                 0 poslancov 

                zdržali sa (menovite):          0 poslancov 
 

Starostka obce skonštatovala, že  uznesenie bolo prijaté. 

 

Rokovanie OZ bolo prerušené o 20:35. 

 

Rokovanie OZ pokračovalo v piatok o 17:00 kedy starostka privítala všetkých prítomných 

konštatovala, že je prítomných päť poslancov OZ, menovite Monika Habáňová, Jozef Hasko, Juraj 

Čillík, Ľuboš Tóth a Ervín Schmieger. Následne starostka konštatovala že zasadnutie OZ je 

uznášania schopné a že sa bude pokračovať bodom rokovania č. 10. 

 

K bodu  č. 10 – Návrh Rozpočtu obce Ovčiarsko na roky 2018, 2019 a 2020 

 

Starostka predniesla dôvodovú správu a otvorila diskusiu k návrhu rozpočtu. 

 

V diskusii sa poslanec Ľuboš Tóth okrem iného starostky spýtal, prečo v roku 2015 sú uvedené 

príjmy v položke EK 312 001 Transfer LESY vo výške 1.000 € a v ďalších rokoch 2016, 2017 ani 

v roku 2018 nie sú uvedené. Starostka neodpovedala, do diskusie sa zapojil poslanec Ervín 

Schmieger, ktorý sa vyjadril, že starostka nechala v roku 2016 túto položku prepadnúť a v roku 

2017 ani nepožiadala. Starostka reagovala na poslanca Ervína Schmiegera vyjadrením, že nie je 

povinnosť o tento transfer žiadať, načo poslanci OZ reagovali údivom a konštatovaním, že teda asi 

obec tieto peniaze nepotrebuje. Poslanec Ľuboš Tóth žiadal, aby sa v nasledujúcom roku o tento 



11 

 

transfer požiadalo. 

 

Z diskusie o návrhu príjmovej časti rozpočtu obce na rok 2018 vyplynuli nasledovné pozmeňujúce 

návrhy poslanca Ľuboša Tótha: 

- zníženie položky EK 111 003 Daň z príjmov fyzickej osoby o 10.000 € na hodnotu 150.000 €, 

- zníženie položky EK 221 004 Poplatky stavebné o 500 € na hodnotu 1.000 €, 

- zníženie položky EK 221 004 Poplatky správne o 100 € na hodnotu 500 €. 

 

Starostka dala následne hlasovať o pozmeňujúcom návrhu poslanca Ľuboša Tótha. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite):             5 poslancov – Bc. Jozef Hasko,  Ervín Schmieger, Ing. Ľuboš Tóth, Monika 

Habáňová, Juraj Čillík 

Ospravedlnení poslanci (menovite):     1 poslanec – Ľuboš Hoferica 

Neospravedlnení poslanci (menovite): 0 poslancov    

Hlasovali za  (menovite):                      5 poslancov – Bc. Jozef Hasko,  Ervín Schmieger, Ing. Ľuboš Tóth, Monika 

Habáňová, Juraj Čillík 

                proti (menovite):                 0 poslancov 

                zdržali sa (menovite):          0 poslancov 
 

Starostka obce skonštatovala, že pozmeňujúce návrhy poslanca Ľuboša Tótha boli prijaté. 

 

Diskusia pokračovala k výdavkovej časti návrhu rozpočtu.  

 

V priebehu diskusie k návrhu rozpočtu starostka obvinila poslanca Ervína Schmiegera 

z mafiánskych spôsobov, voči čomu sa poslanec Ervín Schmieger ohradil a poslanec Ľuboš Tóth sa 

následne starostky spýtal, či má na mysli spôsoby, ako sa rieši napríklad skládka na vstupe do obce 

od Bitarovej, alebo výstavba na Slnečnej stráni, voči čomu sa ohradila starostka. Poslanec Ľuboš 

Tóth sa ďalej starostky spýtal, či informovala p. Filipa a p. Beliša že v ceste na Slnečnú stráň chýba 

chránička a že sa musia podľa toho správať. Starostka mu odpovedala že je poslanec a mal to 

oznámiť aj im. Poslanec Ľuboš Tóth pokračoval, že túto skutočnosť oznámil starostke a povedal jej, 

že ona je za to zodpovedná a pristal na to, že napíše e-mail p. Filipovi a p. Belišovi. Starostka 

vyzvala na to, aby sa poslanci vrátili k bodu rokovania, načo poslanec Ľuboš Tóth odpovedal, že to 

bola ona, ktorá začala s takouto témou. 

 

Poslanec Jozef Hasko odpovedal na otázku starostky, či je nevyhnutné zvyšovať transfer na OZO na 

sumu 5.400 € keď za predchádzajúci rok OZO vracia sumu okolo 500 € obci vysvetlením, že obec 

má v súčasnosti už tri futbalové mužstvá a OZO zahŕňa aktivity nielen futbalu, ale aj stolný tenis, 

zumbu a tanečný súbor Babenky. Preto sa zohľadňujú potreby všetkých aktivít. 

 

Poslanci Ervín Schmieger a Jozef Hasko požiadali starostku o prípravu návrhov na úsporu energií 

pre KD v priebehu nasledujúceho roka. 

 

Poslanec Ľuboš Tóth navrhol nechať riešenie nákupu dverí do sály KD a ďalšie významnejšie 

výdavky na budúce volebné obdobie, keďže už nemá záujem o ďalšie spory so starostkou 

o hospodárnosti využívania finančných prostriedkov obce. 

 

Poslanec Ľuboš Tóth navrhol zníženie výdavkov na kultúrne akcie z 3.200 € na 0 € so 

zdôvodnením, že žiada, aby sa Obecný ples organizoval a výdavky hradili z príjmov vstupného 

a následne sa rozpočet na kultúrne akcie zostaví podľa dohody a organizácii kultúrnych akcií aby sa 

predišlo opakovaniu súčasného stavu, že rozpočet na celý rok bol už teraz prečerpaný a poslanci 

musia doschváliť prostriedky na Mikuláša a vítanie nového roka. Na návrh Moniky Habáňovej, aby 
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bola doriešená organizácia plesu starostka reagovala, že OZ rokuje o rozpočte obce, tak nech sa 

rieši rozpočet obce. 

 

Poslanci sa pýtali na sumu 6.000 € v FK Náboženské a iné spoločenské služby, starostka vysvetlila, 

že ide o sumu, ktorú odhaduje na potreby opravy fasády kostola a ďalšie úpravy v súlade s dohodou 

s p. farárom by mali byť ponechané na opravu kostola. Následne potvrdili, že v prípade informácie 

o rozsahu vykonaných prác a o ponukách súhlasia s výdavkom na tento účel. Starostka odpovedala, 

že ponuky poslancom neposkytne, načo poslanci reagovali že v tom prípade nemôže žiadať 

prostriedky z obecného rozpočtu a poslanec Ľuboš Tóth sa opäť vyjadril, že je mu to ľúto, ale bude 

to riešiť budúci starosta a budúce obecné zastupiteľstvo a vyjadril sa, že nebudú schvaľovať 

prostriedky na položky, ktoré považujú za predražené. 

 

Starostka v priebehu diskusie niekoľko krát opakovala, že nebude poslancom predkladať doklady, 

na ktoré nemajú oprávnenie, s čím poslanci nesúhlasili a tvrdili, že sú oprávnení žiadať o doklady, 

ktorými sa preukazuje výška realizovaných alebo pripravovaných výdavkov. 

 

Po diskusii k výdavkovej časti návrhu rozpočtu poslanec Ľuboš Tóth predniesol nasledujúce návrhy 

na úpravu: 

- zníženie položky FK 01.1.1 Výkonné a zákonodarné orgány, EK 614 Odmeny o 600 € na 

sumu 400 €, 

- zníženie položky FK 01.1.1 Výkonné a zákonodarné orgány, EK 633 001 Interiérové 

vybavenie o 1.000 € na 0 €, 

- zníženie položky FK 01.1.1 Výkonné a zákonodarné orgány, EK 633 006 Všeobecný 

materiál o 300 € na sumu 600 €, 

- zníženie položky FK 01.1.1 Výkonné a zákonodarné orgány, EK 633 016 Reprezentačné 

o 400 € na sumu 100 €, 

- zníženie položky FK 01.1.1 Výkonné a zákonodarné orgány, EK 634 001 Palivo, mazivá, 

oleje, špeciálne kvapaliny o 160 € na sumu 200 €, 

- zníženie položky FK 01.1.1 Výkonné a zákonodarné orgány, EK 634 002 Servis, údržba, 

opravy a iné výdavky o 300 € na sumu 100 €, 

- zvýšenie položky FK 01.1.1 Výkonné a zákonodarné orgány, EK 635 002 Štandardná údržba 

výpočtovej techniky o 70 € na sumu 400 €, 

- zníženie položky FK 01.1.1 Výkonné a zákonodarné orgány, EK 637 001 Školenia, kurzy, 

semináre o 400 € na sumu 300 €, 

- zníženie položky FK 01.1.1 Výkonné a zákonodarné orgány, EK 637 005 Špeciálne služby 

o 500 € na sumu 1.000 € a úprava názvu EK 637 005 Špeciálne služby - audit, 

- zníženie položky FK 01.1.1 Výkonné a zákonodarné orgány, EK 637 026 Odmeny 

poslancom a členom komisií o 500 € na sumu 1.200 €, 

- zníženie položky FK 01.1.1 Výkonné a zákonodarné orgány, EK 637 040 Služby v oblasti 

iform.-komun. techn. o 500 € na sumu 0 €, 

- zníženie položky FK 01.1.1 Výkonné a zákonodarné orgány, EK 641 006 Bežný transfer - 

SOÚ o 1.400 € na sumu 600 €, 

- zníženie položky FK 01.1.1 Výkonné a zákonodarné orgány, EK 642 013 Na odchodné 

o 1.800 € na 0 €, 

- zníženie položky FK 05.6.0 Ochrana životného prostredia inde neklasifikovaná, EK 633 006 

Všeobecný materiál o 200 € na sumu 200 €, 

- zníženie položky FK 05.6.0 Ochrana životného prostredia inde neklasifikovaná, EK 635 004 

Štandardná údržba kosačky o 300 € na sumu 200 €, 

- zníženie položky FK 08.1.0 Rekreačné a športové služby, EK 633 006 Všeobecný materiál 

o 680 € na sumu 70 €, 
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- zvýšenie položky FK 08.1.0 Rekreačné a športové služby, EK 642 001 Bežný transfer 

o 400 € na sumu 5.400 €, 

- zníženie položky FK 08.2.0 Kultúrne služby, EK 633 001 Interiérové vybavenie o 1.500 € na 

sumu 0 €, 

- zníženie položky FK 08.2.0 Kultúrne služby, EK 635 004 Údržba strojov, 

prístrojov, zariadení o 5.000 € na sumu 0 €, 

- zníženie položky FK 08.2.0 Kultúrne služby, EK 637 002 Kultúrne podujatia o 3.200 € na 

sumu 0 €, 

- zníženie položky FK 08.4.0 Náboženské a iné spoločenské služby, EK 633 006 Všeobecný 

materiál – úradná tabuľa o 1.000 € na sumu 0 €, 

- zníženie položky FK 08.4.0 Náboženské a iné spoločenské služby, EK 635 004 Štand. 

údržba strojov, príst., zariad. o 550 € na sumu 0 €, 

- zníženie položky FK 08.4.0 Náboženské a iné spoločenské služby, EK 635 006 Štand. 

údržba budov, objektov, ich častí o 6.000 € na sumu 0 €, 

- zníženie položky FK 09.1.1.1 Predprimárne vzdelávanie, EK 633 001 Interiérové vybavenie 

o 1.000 € na sumu 0 €, 

- zníženie položky FK 09.1.1.1 Predprimárne vzdelávanie, EK 633 002 Výpočtová technika 

o 800 € na sumu 0 €, 

- zníženie položky FK 09.1.1.1 Predprimárne vzdelávanie, EK 635 004 Údržba strojov, 

prístrojov, zariadení o 500 € na sumu 0 €, 

 

Starostka dala následne hlasovať o pozmeňujúcom návrhu poslanca Ľuboša Tótha. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite):             5 poslancov – Bc. Jozef Hasko,  Ervín Schmieger, Ing. Ľuboš Tóth, Monika 

Habáňová, Juraj Čillík 

Ospravedlnení poslanci (menovite):     1 poslanec – Ľuboš Hoferica 

Neospravedlnení poslanci (menovite): 0 poslancov    

Hlasovali za  (menovite):                      5 poslancov – Bc. Jozef Hasko,  Ervín Schmieger, Ing. Ľuboš Tóth, Monika 

Habáňová, Juraj Čillík 

                proti (menovite):                 0 poslancov 

                zdržali sa (menovite):          0 poslancov 
 

Starostka obce skonštatovala, že pozmeňujúce návrhy poslanca Ľuboša Tótha boli prijaté. 

 

Následne dala starostka hlasovať o návrhu rozpočtu s pozmeňujúcimi návrhmi ako celku: 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko konštatuje, že: 

a) nezvolením Hlavného kontrolóra obce odborné stanovisko k návrhu rozpočtu obce nie je 

predložené, 

b) schvaľuje rozpočet obce Ovčiarsko na rok 2018 s pozmeňujúcimi návrhmi poslanca Ľuboša 

Tótha, 

c) berie na vedomie rozpočet obce Ovčiarsko na roky 2019 a 2020. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite):             5 poslancov – Bc. Jozef Hasko,  Ervín Schmieger, Ing. Ľuboš Tóth, Monika 

Habáňová, Juraj Čillík 

Ospravedlnení poslanci (menovite):     1 poslanec – Ľuboš Hoferica 

Neospravedlnení poslanci (menovite): 0 poslancov    

Hlasovali za  (menovite):                      5 poslancov – Bc. Jozef Hasko,  Ervín Schmieger, Ing. Ľuboš Tóth, Monika 

Habáňová, Juraj Čillík 

                proti (menovite):                 0 poslancov 

                zdržali sa (menovite):          0 poslancov 
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Starostka obce skonštatovala, že  uznesenie bolo prijaté. 

 

Starostka následne informovala o prostriedkoch, ktoré boli k dispozícii na obci k 30. 11. 2017, na 

rezervnom fonde je 32.225,85 €, na bežnom účte je 148.434,12 €, takže obec mala celkovo 

k dispozícii 180.659,97 €. 

 

K bodu  č. 11 – Rozpočtové opatrenie č. 18/2017 v kompetencii starostky obce 

 

Starostka otvorila bod rokovania a vyzvala ekonómku obce aby prezentovala toto rozpočtové 

opatrenie. Ekonómka obce prezentovala úpravu rozpočtu v kompetencii starostky a začala sa 

diskusia o príprave územného plánu. Poslanec Ervín Schmieger sa pýtal, ako sa dodržujú zmluvné 

podmienky spracovania územného plánu, keď mal byť územný plán už dávno spracovaný. Starostka 

odpovedala, že podľa jej názoru sa zmluva plní a vzhľadom na potrebné zmeny na základe 

stanovísk a väčšieho záberu ornej pôdy ako bolo pôvodne povolené.  

 

Starostka dala hlasovať o nasledujúcom uznesení: 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko berie na vedomie rozpočtové opatrenie č. 18/2017 

v kompetencii starostky obce. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite):             5 poslancov – Bc. Jozef Hasko,  Ervín Schmieger, Ing. Ľuboš Tóth, Monika 

Habáňová, Juraj Čillík 

Ospravedlnení poslanci (menovite):     1 poslanec – Ľuboš Hoferica 

Neospravedlnení poslanci (menovite): 0 poslancov    

Hlasovali za  (menovite):                      5 poslancov – Bc. Jozef Hasko,  Ervín Schmieger, Ing. Ľuboš Tóth, Monika 

Habáňová, Juraj Čillík 

                proti (menovite):                 0 poslancov 

                zdržali sa (menovite):          0 poslancov 
 

Starostka obce skonštatovala, že  uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu  č. 12 – Návrh na zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 19/2017 

 

Starostka otvorila bod rokovania a požiadala ekonómku obce aby prezentovala návrh na zmenu 

rozpočtu. Následne starostka otvorila diskusiu. 

 

Poslanci OZ v diskusii nesúhlasili s nákupom 50 l nádob na triedený odpad, 6 ks za 520 €. Keďže 

starostka nebola schopná poskytnúť bližšie informácie, spolu s ekonómkou obce informovali najmä 

o tom, že obec nesmie byť zisková z výberu poplatkov za vývoz odpadu. Poslanec Jozef Hasko 

našiel mobilom plastové nádoby 50 l v hodnote 17,70 € za kus, čo je celkovo 106,2 €. Poslanci opäť 

žiadali ponuky a poslanec Ľuboš Tóth uviedol, že je ochotný aj medzi sviatkami prísť a schváliť 

použitie prostriedkov na niečo rozumné, avšak nie za takýchto podmienok. 

 

Poslanci sa k požiadavke na navýšenie rozpočtu na zimnú údržbu informovali o priebehu zimnej 

údržby v období november – december 2017, ekonómka obce informovala, že bola jeden krát 

vykonaná údržba v cene 360 € za ohrnutie a posyp. Ďalej poslanci požadoval výkaz prác, pričom 

starostka poukazovala, že je zverejnená faktúra a na požiadavku vysvetliť koľko krát a v akom 

rozsahu sa robila údržba neodpovedala. 

 

Po prednesení návrhu na úpravu rozpočtu poslanci OZ predniesli návrhy na zmeny v návrhu úprav 
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výdavkov. Na žiadosť starostky aby poslanci OZ prednášali návrhy samostatne, predniesol návrhy 

na úpravu návrhu zmeny rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 19/2017 za všetkých prítomných 

poslancov poslanec Ervín Schmieger: 

 

- vylúčenie návrhu na 520 € - presun finančných prostriedkov z položky ekonomickej 

klasifikácie 637 004 – Všeobecné služby do položky ekonomickej klasifikácie 633 006 - 

Všeobecný materiál – koše na triedený odpad, FK 0510 – Nakladanie s odpadmi, 

- vylúčenie návrhu na 414 € - zvýšenie finančných prostriedkov, položka ekonomickej 

klasifikácie 634 002 – Servis, údržba, opravy a výdavky s tým spojené – oprava auta, FK 

0111 Výkonné a zákonodarné orgány, 

- vylúčenie návrhu na 382 € - zvýšenie finančných prostriedkov, položka ekonomickej 

klasifikácie 635 004 – Štandardná údržba kosačky, FK 0560 – Ochrana životného prostredia 

inde neklasifikovaná, 

- vylúčenie návrhu na 300 € - zvýšenie finančných prostriedkov, položka ekonomickej 

klasifikácie 633 001 – Interiérové vybavenie – skrinky do šatne MŠ, FK 09111 – 

Predprimárne vzdelávanie, 

- vylúčenie návrhu na 430 € - zvýšenie finančných prostriedkov, položka ekonomickej 

klasifikácie 637 005 – Špeciálne služby – právne služby, FK 0111 Výkonné a zákonodarné 

orgány. 

 

Následne dala starostka hlasovať o nasledujúcom uznesení: 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 19/2017 s pozmeňujúcimi 

návrhmi poslanca Ervína Schmiegera: 

- vylúčenie položky vo výške 520 € - presun finančných prostriedkov z položky ekonomickej 

klasifikácie 637 004 – Všeobecné služby do položky ekonomickej klasifikácie 633 006 - 

Všeobecný materiál – koše na triedený odpad, FK 0510 – Nakladanie s odpadmi, 

- vylúčenie položky vo výške 414 € - zvýšenie finančných prostriedkov, položka ekonomickej 

klasifikácie 634 002 – Servis, údržba, opravy a výdavky s tým spojené – oprava auta, FK 

0111 Výkonné a zákonodarné orgány, 

- vylúčenie položky vo výške 382 € - zvýšenie finančných prostriedkov, položka ekonomickej 

klasifikácie 635 004 – Štandardná údržba kosačky, FK 0560 – Ochrana životného prostredia 

inde neklasifikovaná, 

- vylúčenie položky vo výške 300 € - zvýšenie finančných prostriedkov, položka ekonomickej 

klasifikácie 633 001 – Interiérové vybavenie – skrinky do šatne MŠ, FK 09111 – 

Predprimárne vzdelávanie, 

- vylúčenie položky vo výške 430 € - zvýšenie finančných prostriedkov, položka ekonomickej 

klasifikácie 637 005 – Špeciálne služby – právne služby, FK 0111 Výkonné a zákonodarné 

orgány. 

 

 
Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite):             5 poslancov – Bc. Jozef Hasko,  Ervín Schmieger, Ing. Ľuboš Tóth, Monika 

Habáňová, Juraj Čillík 

Ospravedlnení poslanci (menovite):     1 poslanec – Ľuboš Hoferica 

Neospravedlnení poslanci (menovite): 0 poslancov    

Hlasovali za  (menovite):                      5 poslancov – Bc. Jozef Hasko,  Ervín Schmieger, Ing. Ľuboš Tóth, Monika 

Habáňová, Juraj Čillík 

                proti (menovite):                 0 poslancov 

                zdržali sa (menovite):          0 poslancov 
 

Starostka obce skonštatovala, že  uznesenie bolo prijaté. 



16 

 

 

K bodu  č. 13 – Prerokovanie a vyhlásenie výberového konania Hlavného kontrolóra obce 

Ovčiarsko 

 

Starostka otvorila bod rokovania, upravila znenie názvu programu a informovala, že dala na 

okresnú prokuratúru preveriť znenie predchádzajúcich uznesení OZ, o výsledku bude informovať. 

Ďalej informovala o spôsobe a podmienkach vyhlásenia voľby Hlavného kontrolóra a informovala 

o potrebe napraviť znenie týchto uznesení. Poslanec Ľuboš Tóth následne konštatoval, že vidí, že 

starostka je na tento bod rokovanie pripravená a poprosil ju o prednesenie návrhu uznesenia tak. 

Starostka požiadala, aby si poslanci vyrátali deň voľby Hlavného kontrolóra. Následne poslanci 

navrhli deň voľby Hlavného kontrolóra a starostka predniesla návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko: 

a) berie na vedomie informáciu o vzdaní sa funkcie Hlavného kontrolóra k termínu 6. 9. 2017, 

b) konštatuje, že voľba Hlavného kontrolóra nebola vykonaná v súlade s § 18a zákona 

369/1990 z.z. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov, 

c) vyhlasuje v zmysle § 18a ods. 2 zákona 369/1990 z.z. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov konanie voľby Hlavného kontrolóra obce Ovčiarsko, ktorá sa 

uskutoční dňa 2. 2. 2018 v budove obecného úradu obce Ovčiarsko na zasadnutí obecného 

zastupiteľstva, 

d) určuje pracovný čas Hlavného kontrolóra v rozsahu 15% pracovného úväzku, 

e) žiada starostku obce zabezpečiť zverejnenie dňa konania voľby Hlavného kontrolóra obce 

Ovčiarsko na úradnej tabuli obce a spôsobom v obci obvyklým v súlade so zákonom 

o obecnom zriadení tak aby sa voľba vykonala najneskôr do 60 dní odo dňa 15. 12. 2017, 

f) schvaľuje verejnú voľbu Hlavného kontrolóra obce Ovčiarsko. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite):             5 poslancov – Bc. Jozef Hasko,  Ervín Schmieger, Ing. Ľuboš Tóth, Monika 

Habáňová, Juraj Čillík 

Ospravedlnení poslanci (menovite):     1 poslanec – Ľuboš Hoferica 

Neospravedlnení poslanci (menovite): 0 poslancov    

Hlasovali za  (menovite):                      5 poslancov – Bc. Jozef Hasko,  Ervín Schmieger, Ing. Ľuboš Tóth, Monika 

Habáňová, Juraj Čillík 

                proti (menovite):                 0 poslancov 

                zdržali sa (menovite):          0 poslancov 
 

Starostka obce skonštatovala, že  uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu  č. 14 Záver 

 

Starostka obce poďakovala všetkým za účasť a rokovanie obecného zastupiteľstva OZ ukončila 

o 19.30 h. 

 

V Ovčiarsku dňa 15.12.2017 

 

Zapísal: Ing. Ľuboš Tóth                                  ___________________ 

Overovatelia: Bc. Jozef Hasko, poslanec OZ       ___________________ 

  Monika Habáňová, poslankyňa OZ  ___________________ 

 

 

                                                                                          Darina Ninisová  

                                               starostka obce 


